



AKASAKA INTERNATIONAL LAW, PATENT & ACCOUNTING OFFICE

Booth
No.

G22

We at AKASAKA INTERNATIONAL LAW, PATENT & ACCOUNTING OFFICE are committed to the highest standard of professional excellence in providing a complete package of legal, financial management and accounting services to our clients. The firm, established in 1984, consists of two Japanese attorneys, a French legal specialist and a Common law specialist. As a team, we have successfully established a fine international and domestic practice centered on international commercial transactions. We specialize in corporate transactions and business developments connected with the United States, France and other English and French-speaking countries. In particular our focuses are: domestic and international litigation; arbitration; and industrial and intellectual property rights. Due to the characteristics of this firm, we have developed the assistance of Japanese clients interested in investing in Africa.

Le cabinet AKASAKA INTERNATIONAL LAW, PATENT & ACCOUNTING OFFICE a pour vocation de fournir un ensemble complet de services juridiques, comptables et financiers de qualité à ses clients.

Notre cabinet, créé en 1984 est composé de deux avocats japonais, d'un juriste français et d'un juriste de common law.

Grâce à un fort esprit d'équipe, nous avons réussi à mettre en place avec succès une activité nationale et internationale centrée sur les transactions commerciales internationales, notamment celles avec les États-Unis, la France ou tout autre pays anglophone ou francophone, mais également sur le développement des affaires et des sociétés, sur les litiges et les arbitrages nationaux et internationaux, ou encore sur le droit de la propriété intellectuelle et industrielle. Grâce aux spécificités de notre cabinet, nous venons en aide aux clients japonais désirant investir en Afrique.



AKASAKA INTERNATIONAL LAW, PATENT & ACCOUNTING OFFICE

Address: 5F Nishikan Honten Building 1-10, Kyobashi
1-chome Chuo-ku, TOKYO 104-0031, JAPAN
Phone: +81-3-3548-2702
Fax: +81-3-3548-2703
e-Mail: ailaw-info@ailaw.co.jp
Website: www.ailaw.co.jp/en/home_en/
Contact Person: Mr. Shinji Sumida

6th Tokyo International
Conference on African
Development
(TICAD VI) **TICAD**
NAIROBI 2016

27th & 28th August 2016
RUG, Nairobi—Kenya






JAPAN

JAPAN FAIR (JETRO)

Shinji Sumida
EXHIBITOR